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Abstract (en)
[origin: CA2953406A1] The present invention relates to a device (1) for separating sheet material. The device (1) has an actuator (11) and a sheet
material holder (12) coupled thereto, wherein the actuator (11) is designed for moving the sheet material holder (12), and wherein the sheet material
holder (12) is designed for receiving an individual sheet material piece (5-1) from a sheet material stack (5) in which a multiplicity of sheet material
pieces (5-1,, 5-n) are arranged in a layered manner one above another along a vertical direction (y). According to the invention, the actuator (11) is
designed to set the sheet material holder (12) into an oscillating rotational movement about a rotation axis (r), which lies substantially parallel to the
vertical direction (y), in order to receive the individual sheet material piece (5-1) from the sheet material stack (5).

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Vorrichtung (1) zum Vereinzeln von Blattgut. Die Vorrichtung (1) weist auf einen Aktuator (11) und einen
daran gekoppelten Blattgutaufnehmer (12), wobei der Aktuator (11) ausgebildet ist zum Versetzen des Blattgutaufnehmers (12) und wobei der
Blattgutaufnehmer (12) ausgebildet ist zum Aufnehmen eines einzelnen Blattgutstücks (5-1) von einem Blattgutstapel (5), bei dem eine Vielzahl
von Blattgutstücken (5-1, ..., 5-n) entlang einer Lotrichtung (y) schichtartig übereinander angeordnet sind. Erfindungsgemäß ist der Aktuator (11)
ausgebildet, den Blattgutaufnehmer (12) in eine oszillierende Rotationsbewegung um eine im Wesentlichen parallel zur Lotrichtung (y) liegende
Rotationsachse (r) zu versetzen, um das einzelne Blattgutstück (5-1) vom Blattgutstapel (5) aufzunehmen.
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